
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 28. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 445
I artiklen ("Firmaer ønsker forbedrede motorveje", Halsnæs Avis, 27. februar
2018) fremgår flere lokale virksomheders beskrivelser af, hvad en forlængelse
af Hillerødmotorvejen og en færdiggørelse af Frederikssundmotorvejen vil be-
tyde for det lokale erhvervsliv. Mener ministeren, at de lokale virksomheder
har væsentlige og gode argumenter for at forbedre og forlænge Frederiks-
sunds- og Hillerødmotorvejen, og hvilke tanker gør ministeren sig i forhold til,
hvornår det lokale erhvervsliv og borgerne kan få indfriet deres behov for in-
vestering i de pågældende motorveje?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Marlene
Harpsøe (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marlene.Harpsoe@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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